
Innkalling og referat – FAU-møte ved Klepp ungdomsskule  
 

Dato og tid for møte: 17.10.24, 18:00  Rom:  Varden møterom 

Møtte:  

Klasse  FAU-representant Kryss av 

8a  Monica Aase (2 år) X 

8b  Ragna Stakland Svela (2 år) X 

8c  Silje Lunde Randeberg (1 år) X 

8d  Linda Øvrebø (1 år) X 

9a  Steinar Orre (1 år) Ikkje innkalla * 

9b Hilde Grude (1 år) X 

9c  Andrea Bjørkavoll-Bergseth (2 år) X 

9d Pål Pollestad (1 eller 2 år) X 

10a  Hege Veronica Stokka  

10b  Helge Sæland X 

10c  Magrete Torland X 

10d Ola Sotnakk  X 

Fråvere: Meldt fråfall frå Hege.  

*Steinar blei ikkje innkalla pga feilinfo om kven som stilte i denne klassa. 

 

24/25-01  Om FAU – kva nå? 

Informasjon om saka 

Rektor informerte kort om 

- Organisering – kontinuitet - årshjul - Rektor si rolle - Elevråd  

- https://www.minskole.no/kleppu/Underside/5593 

 

Innspel om å fjerne mailadressane frå heimesida. Det blir gjort. Det vil bli sendt ut 

ei fellesmelding via VFS-appen med kontaktinfo til FAU. 

  

https://www.minskole.no/kleppu/Underside/5593
https://www.minskole.no/kleppu/Underside/5593


 

24/25-02   Konstituering av FAU (og medlemmar til SU, Samarbeidsutvalet og SMU) 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

 

Hilde var kasserar i fjor, og Ola var referent. Ønskjer dei gjenvalg – eller andre roller? 

 

Kva blei bestemt: 

Desse blei valde:  

• Leiar: Silje   

• Nestleiar: Magrete  

• Kasserar: Hilde 

• Referent: Ola  

  

SU (Samarbeidsutval): Leiar og nestleiar stiller.  

SMU (Skulemiljøutval): Leiar, nestleiar og Pål 

KFU (Kommunalt FAU): Pål 

 

Ordning: Rektor skriv referatet i dette møtet. Rutine framover er at referatet blir godkjent 

av FAU-leiar og sendt rektor. Rektor legg ut på heimesida.  

 

24/25-03  Sakar frå KFU 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Kort info frå første møte. Blei konstituert. Snakka om grunnlaget for KFU. 

Natteravnene. 

 

24/25-04  Sakar til høyring  

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Rektor informerer om to høyringar. SU medlemmane får utskrift allereie. Alle 

medlemmane har fått dokumenta tilsendt digitalt. 

Kva blei bestemt: 

- Ser på dette på neste møte. 

Kven tek ansvar: 

- Alle. 

 

24/25-05  Innmeldt sak frå foreldre i 10D 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Ønskjer fokus på førebygging av rus. Opplegg rundt dette. Helsesjukepleiar, 

Blåkors, politi. 

- Foreldremøte arrangert av KTT før haustferien – melde dette inn til Cato – spela 

dette inn for neste år. 

- Burde kanskje vore opplegg som inkluderte dei det gjeld – elevane! 

 

- Vurdere om KTT (Cato) skal besøka FAU og gje info om korleis det er i Klepp? 

- Grunnlaget for spørsmålet var meir usikkerheten (som foreldra har) rundt kva som 

skjer – og kva ein kan gjera. 



 

- Tips frå rektor (då møtet eigentleg skulle vera 1. okt):  

foreldremøte for alle i morgon; 2 okt!  
- 388-kleppu-Foreldrekveld-sept-2024-9fa3d5ba-7492.pdf (minskole.no) 

Kva blei bestemt: 

- Rektor snakkar med KKT-leiar om dette og tek vurderingar rundt dette. Vurdere å 

stille på foreldremøter.  

Kven tek ansvar: 

Rektor 

 

 

 

Neste møte   7. nov klokka 18:00. (SU etterpå) 

  

Oppsummering   Sakar som skal følgjast opp neste møte: 

Førebuing til SU - høyringsakene.  

Gjennomgang av organisering vinterball? Sette dato. 

Forslag om å diskutera korleis gjennomføre festen for tiande 

 

 

 

 

https://www.minskole.no/DynamicContent/Documents/388-kleppu-Foreldrekveld-sept-2024-9fa3d5ba-7492.pdf

